

- 397 **Tipps & Tricks**  
Optimierung des Eingriffes zur Implantation einer Titanhülse im retroaurikulären Gewebe für ein teilimplantierbares Luftleitungshörsystem  
Optimizing the Procedure for Implanting a Titanium Tube in the Retroauricular Tissue for a Partially Implantable Air-Conduction Hearing System
- 401 **Referiert und diskutiert**
- 
- 408 **Editorial**
- 408 Zu dem Artikel „HNO-relevante Änderungen des Operations- und Prozedurenschlüssels (OPS) ab 2006“ von J. Albery und D. Franz  
*Th. Deitmer*
- 408 On Article “ENT Relevant Changes in the German OPS Procedure Classification System for 2006” by J. Albery and D. Franz  
*Th. Deitmer*
- 409 **Originalien**
- 409 **Rhinologie**
- 409 Das Flussolfaktometer nach Kobal im klinischen Einsatz für die subjektive und objektivierende Olfaktometrie  
*H. Gudziol, B. Wajnert*
- 409 **Paranasal Sinuses**
- 409 Subjective and Objectifying Olfactometry by Means of Flow-Olfactometer  
*H. Gudziol, B. Wajnert*
- 409 **Nasennebenhöhlen**
- 415 Intraoperativer Bronchospasmus bei Nasennebenhöhlen-Operationen – Hinweis auf ein Analgetikaintoleranz-Syndrom?  
*A. Rozsasi, N. Blidaru, M. Rockemann, B. Santak, D. Polzehl, T. Keck*
- 415 Intraoperative Bronchospasm During Paranasal Sinus Surgery – Indicator of Aspirin Intolerance Syndrome?  
*A. Rozsasi, N. Blidaru, M. Rockemann, B. Santak, D. Polzehl, T. Keck*
- 421 Endonasale mikro-endoskopische Resektion invertierter Papillome der Nase und ihrer Nebenhöhlen  
*A. Minovi, M. Kollert, W. Draf, U. Bockmühl*
- 421 Micro-endoscopic Resection of Sinonasal Inverted Papilloma  
*A. Minovi, M. Kollert, W. Draf, U. Bockmühl*
- 426 **Schädelbasis**
- 426 Subkranialer Zugang bei Malignomen mit Beteiligung der Frontobasis  
*H. Riechelmann, D. Meling, P. Messer, H. P. Richter, G. Rettinger, G. Antoniadis*
- 426 **Skull Base**
- 426 Subcranial Resection of Malignant Tumors Infiltrating the Anterior Skull Base  
*H. Riechelmann, D. Meling, P. Messer, H. P. Richter, G. Rettinger, G. Antoniadis*